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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Посланикът на Индия участва в ключово събитие, организирано от Клуба на отбранителната индустрия и
домакинствано от Българската търговско-промишлена палата (БТПП). Събитието беше насочено към засилване
на сътрудничеството между България и Индия, особено в сектора на отбраната, като същевременно се обърна
внимание на предизвикателствата пред България в областта на човешките ресурси. Представители н... 

Посолството на Индия в България и Индийско-българската бизнес камара (ИББК), в партньорство с Търговско-
промишлена палата – Стара Загора организират среща посветена на разширяването на икономическите
възможности и партньорства с Индия. Срещата ще се проведе на 18 февруари 2025 г. от 15:00 до 17:00 ч. в Бест
бутик хотел, Стара Загора, бул. Патриарх Евтимий 79. На нея ще присъства посланика на Индия... 

Въпреки уверенията, че се работи в тази посока, все още има разнопосочни сигнали ще го бъде ли или не еврото
от началото на 2026 г.Темата накратко Кабинетът "Желязков" обеща да състави бюджет, който да позволи на
България да влезе в еврозоната. Все още обаче не е ясно с какви мерки ще се постигне стягане на финансите. Ако
страната за пореден път проиграе шанса си за еврото, вратата може да остан... 

Непризнаването на Българската работодателска асоциация иновативни технологии (БРАИТ) за национално
представителна работодателска организация осветли несъвършенства при преброяването на членската маса на
всички работодателски съюзи. За това съобщи председателят на БРАИТ Доброслав Димитров в интервю за БНР. В
хода на преброяването се оказало, че 300 международни високотехнологични компании, упълномо... 

Заглавие: България и Индия засилват сътрудничеството в сектора на отбраната
Дата: 06.02.2025 18:53
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Българо-индийска бизнес среща – 18.02.2025 – Стара Загора
Дата: 06.02.2025 16:02
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Еврозоната: Влизаме ли или не
Дата: 07.02.2025 06:15
Медия: Капитал

Заглавие: Изхвърлянето на иновативните компании от тристранката показа странна игра с пълномощни
Дата: 06.02.2025 12:51
Медия: Дневник

Заглавие: АОБР настоява за стратегическо преосмисляне на държавния план-прием във висшите училища и в
средното професионално образование
Дата: 07.02.2025 11:31

https://novinata.bg/obsthestvo/balgariq-i-indiq-zasilvat-satrudnichestvoto-v-sektora-na-otbranata/
https://chambersz.com/2025/02/06/blgaro-indijska-biznes-sreshta-18-02-2025-stara-zagora/
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/ikonomika/2025/02/07/4739375_evrozonata_vlizame_li_ili_ne/
https://www.dnevnik.bg/biznes/2025/02/06/4739729_izhvurlianeto_na_inovativnite_kompanii_ot_tristrankata/
https://utroruse.com/article/1080586/


Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) обсъди с министъра на образованието и
науката Красимир Вълчев стартирането на неотложни реформи в образователната система, като основен фокус
беше поставен върху потребностите на пазара на труда днес и утре и свързаните с това промени на план-приема,
учебните планове и програми, съобщиха от Асоциацията на индустриалния капитал в Бълга... 

Председателят на Българската търговско-промишлена палата проведе среща с представители на Българо-
гръцката търговско-промишлена камара. Цветан Симеонов обсъди с председателя на смесената палата Саввас
Карафилидис предстоящия Българо- гръцки бизнес форум, който ще се проведе в БТПП на 27.02.2025г. Бяха
обсъдени основни моменти в подготовката и реализацията на събитието, като бе потвърден изключите... 

ЕK обяви мерки срещу вноса на евтини стоки от онлайн търговски платформи от Китай заради липса на правила за
защита на потребителите, опасни продукти и фалшиви промоции. Според Лъчезар Динев, председател на
Българо-китайската търговско-промишлена палата (БКТПП), в обхвата на действие трябва да влязат и
американски платформи за електронна търговия. Той даде пример с над 120 000 малки и средни търг... 

Н. Пр. Инид Мило, извънреден и пълномощен посланик на Албания в София, посети БТПП и разговаря с
председателя Цветан Симеонов. Посланик Мило сподели, че активно се работи за разширяване на двустранното
икономическо сътрудничество. В тази връзка наскоро е подписано споразумение между министерствата на
туризма на двете страни. Също така през миналия месец е създадена Българо-албанска бизнес камара,... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Трябва да има таван на надценките на хранителни стоки. Тази теза застъпи министърът на труда и социалната
политика и кандидат за председател на БСП Борислав Гуцанов в студиото на bTV. Той изрази категорична
подкрепа за законопроекта, който парламентарната група на БСП – Обединена левица предлага в тази посока.
"Говорим за таван на надценките, не на цените", уточни той и даде пример: Един производи... 

Емил Василев е генерален мениджър на фармацевтичната компания USP Balkans – българският клон на
полската US Pharmacia. Той е магистър по икономика и има над 15 г. опит във фармацевтичната индустрия и в
сферата на бързооборотните продукти. - Г-н Василев, как оценявате развитието на USP Balkans на българския
пазар през последните години? - Компанията е на българския пазар от 15 години, като в послед... 

Медия: Утро Русе

Заглавие: Саввас Карафилидис и Цветан Симеонов обсъдиха хода на подготовката на предстоящия Българо-
гръцки бизнес форум
Дата: 07.02.2025 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Отлив на китайски инвеститори от България
Дата: 06.02.2025 12:22
Медия: Радио Стара загора

Заглавие: Посланикът на Албания посети БТПП
Дата: 07.02.2025 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Гуцанов: Това са безобразни печалби
Дата: 06.02.2025 22:07
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Емил Василев, USP Balkans: Най-важното е да разберем и отговорим на нуждите на хората
Дата: 07.02.2025 09:01
Медия: 24 Часа

Заглавие: ИАНМСП предостави възможност на българската мебелна индустрия да се позиционира успешно на

https://www.bcci.bg/news/20773
https://bnr.bg/starazagora/post/102111968/otliv-na-kitaiski-investitori-ot-balgaria
https://www.bcci.bg/news/20772
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Gucanov-Tova-sa-bezobrazni-pechalbi-2440173
https://www.24chasa.bg/zdrave/article/19862657
https://www.sme.government.bg/?p=67359


Водещи компании от мебелната индустрия в България се включиха в Търговска мисия в гр. Манчестър и
Бирмингам, Великобритания, която се организира от Изпълнителната агенция за насърчаване на малките и
средните предприятия (ИАНМСП) и в партньорство с Браншова камара на дървообработващата и мебелната
промишленост и Британо-българската търговска камара. Търговската мисия се провежда в изпълнение на дей... 

Отпускат 250 млн. лв. по проекти за подкрепа на микро, малки и средни предприятия, включително и стартиращи
предприятия във въглищните региониОтпускат 250 млн. лв. по проекти за подкрепа на микро, малки и средни
предприятия, включително и стартиращи предприятия във въглищните региони1Бизнесът може да кандидатства
до 15 май за чисти технологии и устойчиви работни места С 250 млн. лв. ще бъдат подкр... 

Българите в управата на компанията не са случайни и имат достъп до огромни париПечалбата на "Лукойл" от
дейността й в България за 2022 и 2023 година е по-голяма от цената, на която се продава руската компания,
показа щателна проверка в отчетите на монополиста на пазара у нас. "Лукойл" се продава за около 2 милиарда
долара, обяви премиерът Росен Желязков пред депутатите в четвъртък. Свръхпечалбата ... 

С наближаването на първата годишнина от приемането на забележителната Антверпенска декларация
предизвикателството на индустриалната електрификация остава основна цел по пътя на континента към
декарбонизация. Нейната визия за индустриална трансформация, съчетана с изпълнението на Сделката за чиста
промишленост и Плана за действие за електрификация, постави началото на решаващи дискусии за индустриа... 

Държавата залага и на изсветляване на икономиката, а регулаторите ще се борят срещу спекулата с цените на
потребителски стокиИма потенциал за увеличаване на приходите в бюджета от изсветляване на сивата икономика
и използването на нови източници благодарение на влизането на България в Шенгенското пространство. Това
стана ясно от думите на премиера Росен Желязков по време на блиц контрол в Народнот... 

Домакинствата могат да се възползват от до 200 лв. отстъпка за годината, но не трябва да имат стари задължения
към хазнатаГражданите може да се възползват от данъчно облекчение за ремонт на дома в размер на до 200 лв.
и тази година. Това става чрез попълване на съответното приложение в годишната данъчна декларация по чл. 50
от ЗДДФЛ, напомнят от Националната агенция за приходите (НАП). За да може ... 

пазарите  в Обединеното Кралство
Дата: 06.02.2025 17:35
Медия: Изпълнителна агенция за насърчаване на малките и средните предприятия

Заглавие: Отпускат 250 млн. лв. по проекти за подкрепа на микро, малки и средни предприятия, включително и
стартиращи предприятия във въглищните региони
Дата: 07.02.2025 11:21
Медия: Den News

Заглавие: "Лукойл" се продава за годишната си печалба
Дата: 07.02.2025 11:06
Медия: МИГNews

Заглавие: Индустриалната електрификация е ключова за екологичното бъдеще на Европа, но е нужно
опростяване на пазара
Дата: 07.02.2025 11:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Кабинетът "Желязков" ще разчита на бюджетни приходи от влизането на България в Шенген
Дата: 07.02.2025 10:51
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: НАП напомня: Разходите за ремонт могат да намалят данъците
Дата: 07.02.2025 10:34
Медия: Economic

Заглавие: Желязков обясни на депутатите как ще се кърпи бюджетът

http://www.dennews.bg/news/2025/2/7/76346-otpuskat-250-mln-lv-po-proekti-za-podkrepa-na-mikro-malki-i-sredni-predpriyatiya-vklyuchitelno-i-startirashti-predpriyatiya-vuv-vuglishtnite-regioni
https://www.mignews.info/lukojl-se-prodava-za-godishnata-si-pechalba/
https://3e-news.net/bg/a/view/59077/industrialnata-elektrifikacija-e-kluchova-za-ekologichnoto-bydeshte-na-evropa-no-e-nujno-oprostjavane-na-pazara
https://www.investor.bg/a/540-danatsi-i-byudzhet/408366-kabinetat-zhelyazkov-shte-razchita-na-byudzhetni-prihodi-ot-vlizaneto-na-balgariya-v-shengen
https://www.economic.bg/bg/a/view/nap-vyzstanovjava-do-200-lv-danyk-sled-remont-na-doma
https://www.actualno.com/finance/jeljazkov-objasni-na-deputatite-kak-shte-se-kyrpi-budjetyt-news_2390306.html


Премиерът Росен Желязков заяви по време на парламентарния блиц контрол, че в бюджета има възможности за
увеличаване на приходите. По думите му този потенциал е свързан с ограничаването на сивата икономика и
намирането на нови източници на приходи. В тази посока ще помогнат членството на България в Шенген, както и
по-ефективната работа на регулаторните органи. "Този потенциал е в посока на изсветля... 

Развитие на електропреносните връзки и отделяне на сметките за потребителите на дребно от скъпите
изкопаеми горива са само част от мерките Европейският комисар по въпросите на енергетиката Дан Йоргенсен,
изнесе ключова реч по време на Международния форум за енергийна политика. Основен фокус на изказването бе
рязкото повишаване на разходите за енергия, което изисква спешна реакция от страна на Брюк... 

"Индустриална зона Загоре" ще купи бившето летище край града за 55 млн. лв. за следващия етап от
разширяванетоТемата накратко Общинско-държавната "Индустриална зона Загоре" ще придобие летището край
града, което не работи от години. Продавач е Държавната консолидационна компания, в чиито активи е включено
съоръжението. Имотът близо 2200 дка е оценен на 55 млн. лв. и ще бъде използван за разширя... 

Според проф. Ганчо Ганчев по темата за държавния бюджет на България има политически сблъсък за финансова
криза, която не се е реализиралаВлизането в еврозоната означава друг тип финансови потоци в икономиката.
Това каза финансистът проф. Ганчо Ганчев в предаването "Светът е бизнес" на Bloomberg TV Bulgaria. Едно е да
сте в условията на валутен борд, друго е да сте в условията на нормална централна... 

Пазарът на недвижими имоти в Сърбия продължава да расте с впечатляващи темпове. През третото тримесечие
на 2024 г. стойността на сделките е нараснала с 22% в сравнение със същия период на предходната година,
достигайки 1,8 милиарда евро, според данни на Републиканската геодезическа служба (RGZ), цитирани от
сръбското издание на Forbes. Белград води по скъпи имоти и рекордни сделки Най-високите цен... 

Българската национална телевизия(БНТ) поставя начало на нов подкаст – "Бизнес.БГ", посветен на всички важни
и актуални теми от сферата на икономиката, финансите, предприемачеството, капиталовите пазари и др. Водещи
на подкаста са журналисти от икономическия екип на "По света и у нас" – Виолета Русенова, Цветелина Катанска,
Николай Минков, Светозар Костадинов, както и Гергана Василева, изпълнителе... 

Дата: 07.02.2025 10:21
Медия: Actualno.com

Заглавие: До края на месеца ЕК подготвя нов пакет от мерки за справяне с високите цени на енергията
Дата: 07.02.2025 10:15
Медия: Econ

Заглавие: Стара Загора се готви за индустриално излитане
Дата: 07.02.2025 10:02
Медия: Капитал

Заглавие: Финансист: Еврозоната няма да доведе до инфлация при потребителските стоки
Дата: 07.02.2025 11:54
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: ПЪЛЕН АБСУРД: Продават апартамент за близо 12 000 евро на квадрат
Дата: 07.02.2025 11:33
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: БНТ с нов подкаст "Бизнес.БГ" – всичко за икономиката и финансите
Дата: 07.02.2025 11:06
Медия: Съюз на българските журналисти

Заглавие: Мъжът на Лиляна Павлова строи магистрала "Хемус"
Дата: 07.02.2025 11:01
Медия: Анонс БГ

https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%94%D0%BE-%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%B5%D1%81%D0%B5%D1%86%D0%B0-%D0%95%D0%9A-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2%D1%8F-%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D0%B0%D0%BA%D0%B5%D1%82-%D0%BE%D1%82-%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%BA%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D1%8F%D0%BD%D0%B5-%D1%81-%D0%B2%D0%B8%D1%81%D0%BE%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0_l.a_i.810784_at.10.html
https://www.capital.bg/biznes/promishlenost/2025/02/07/4739144_stara_zagora_se_gotvi_za_industrialno_izlitane/
https://www.investor.bg/a/540-danatsi-i-byudzhet/408361-finansist-evrozonata-nyama-da-dovede-do-inflatsiya-pri-potrebitelskite-stoki
https://eurocom.bg/2025/02/07/palen-absurd-prodavat-apartament-za-blizo-12-000-evro-na-kvadrat/
http://sbj-bg.eu/article/details/60043/
https://anons.bg/mazhat-na-lilyana-pavlova-stroi-magistrala-hemus/


Рестарт на ударното строителство на магистрала "Хемус" е даден от правителството на Росен Желязков. То ще
продължи по схемата с инхаус договорите, въведени от третия кабинет на Бойко Борисов, пише "Mediapool". Шест
години след отпускането на 1.35 милиарда лева за изграждането на участъка от Боаза до Велико Търново, на
държавната компания "Автомагистрали" е издадено разрешение за строеж на първия у... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

Трябва да има таван на надценките на хранителни стоки. Тази теза застъпи министърът на труда и социалната
политика и кандидат за председател на БСП Борислав Гуцанов в студиото на bTV. Той изрази категорична
подкрепа за законопроекта, който парламентарната група на БСП – Обединена левица предлага в тази посока.
"Говорим за таван на надценките, не на цените", уточни той и даде пример: Един производи... 

За 75% от най-търсените от бизнеса професии почти няма подготовка на бъдещи кадриОбущар, дърворезбар,
животновъд и растениевъд. Това са само част от ключовите професии, които могат да се придобият само в една
област в България. Според скорошен доклад на Института за пазарна икономика (ИПИ) у нас има общо 26
професии, които се предлагат само в една област. Например бижутер – в Пловдив, кинолог или ... 

"Капитал" разширява своя седмичен нюзлетър за HR новини. В него всеки четвъртък ще откривате най-важните
новини за работещи и лидери, както и тенденции за пазара на труд и технологиите, които навлизат в работата. Ще
публикуваме съдържанието му като статия на capital.bg за лимитиран период от време. Ако искате да го
получавате по мейла, можете да се абонирате тук. След значителен спад на обявите з... 

Публикуваният в сряда показател на ЕЦБ за проследяване на заплатите показва, че през четвъртото тримесечие
на 2025 г. те ще нараснат с 1,5% на годишна база Основният показател на Европейската централна банка (ЕЦБ) за
бъдещия ръст на заплатите в еврозоната продължава да сочи рязко забавяне през 2025 г., подкрепяйки
надеждите за по-нататъшно отстъпление на инфлацията. Това би трябвало да позволи по-... 

Общо регистрираната през миналата година краткосрочна заетост за чужденци, които идват като сезонни
работници до 90 дни, е за 13 435 души - с 1955 по-малко в сравнение с 2023 годинаБлизо 36 000 чужди граждани
от общо 79 държави са получили право да работят в България чрез различни видове разрешителни режими през
2024 година. Те са с 10 000 души повече в сравнение с 2023 година, предаде БНР.Това съ... 

Заглавие: Гуцанов: Производител продава продукцията си за един лев, но когато стигне до супермаркета,
цената става 4-5 лева, това са безобразни печалби
Дата: 06.02.2025 21:56
Медия: Русе 24

Заглавие: Кои професии могат да се придобият само в една област в България?
Дата: 06.02.2025 17:10
Медия: Economic

Заглавие: HR новини: ✔Обявите в JobTiger растат през януари; Елена Маринова от "Мусала Софт" за бъдещето
на IT кадрите след AI
Дата: 06.02.2025 17:09
Медия: Капитал

Заглавие: В Европа оакват очаква ръстът на заплатите да се забави тази година
Дата: 06.02.2025 11:15
Медия: Econ

Заглавие: Близо 36 000 чужденци са получили правото да работят у нас през 2024 г.
Дата: 07.02.2025 11:15
Медия: Епицентър

Заглавие: Възстановяваме до 200 лв. данък след ремонт вкъщи
Дата: 07.02.2025 11:11

https://www.ruse24.bg/novini/Bylgaria/Gucanov-Proizvoditel-prodava-produkciyata-si-za-edin-lev-no-kogato-stigne-do-supermarketa-cenata-stava-4-5-leva-tova-sa-bezobrazni-pechalbi-2440177
https://www.economic.bg/bg/a/view/koi-profesii-mogat-da-se-pridobijat-samo-v-edna-oblast-v-bylgarija
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/pazar-na-truda/2025/02/06/4739914_hr_novini_obiavite_v_jobtiger_rastat_prez_ianuari/
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%92-%D0%95%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0-%D0%BE%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BE%D1%87%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B0-%D1%80%D1%8A%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%B1%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D1%82%D0%B0%D0%B7%D0%B8-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B0_l.a_i.810765_at.10.html
https://epicenter.bg/article/Blizo-36-000-chuzhdentsi-sa-poluchili-pravoto-da-rabotyat-u-nas-prez-2024-g-/376142/2/0
https://www.dnesbg.com/obshtestvo/vazstanovyavame-do-200-lv-danak-sled-remont-vkashti.html


С подаване на годишна данъчна декларация по чл. 50 от ЗДДФЛ гражданите и тази година могат да се възползват
от данъчното облекчение за ремонт и/или подобрения на собствено жилище за направените през 2024 г.
плащания за труд в общ размер до 2000 лв. Сумата, която може да бъде възстановена, е до 200 лв. Физическите
лица, които искат да намалят годишната си данъчна основа, попълват Приложение № 10 от... 

Половината от тях са необходими на Слънчев бряг, който има 700 000 легла и предлага 846 лв. заплата
Черноморието се подготвя за летния сезон, но хотелиерите и ресторантьорите са изправени пред сериозен
недостиг на работна ръка. За да осигури необходимите работници, бизнесът е готов да предложи по-високи
възнаграждения, като заплатите са увеличени с поне 10% спрямо миналогодишните. Липсата на кадри... 

Христина Христова е министър на труда и социалната политика в правителството на Симеон Сакскобургготски.
Председател на НДСВ от 2009 до 2013 година. Била е депутат в две народни събрания.Завършила е философия в
СУ "Климент Охридски", доктор е по социология. Има множество специализации в областта на социалния
мениджмънт и управлението на социални и здравни фондове. – 18 милиарда дупка в хазната нам... 

Огромен брой дефицити се наблюдават в образователната система у нас в последните години. За последните пет
години броят на учениците, получаващи диплома за средно образование, е спаднал с 25%, а тези, които избират
професионално образование – с над една трета. Над половината деветокласници са функционално неграмотни
според последните международни оценки. Такива данни изнесоха от Асоциацията на орг... 

Възнагражденията са увеличени, но мераклии за работа няма у нас, чакат ги от чужбина Черноморието се
подготвя за летния сезон, а хотелиерите и ресторантьорите са изправени пред сериозен недостиг на работна
ръка. За да осигури необходимите работници, бизнесът е готов да предложи по-високи възнаграждения, като
заплатите са увеличени с поне 10% спрямо миналогодишните. Липсата на кадри кара работодате... 

Българинът е с най-ниска минимална заплата в ЕС през януари България е с най-ниската минимална работна
заплата сред страните-членки на Европейския съюз през януари – 551 евро. Най-високата е в Люксембург – 2638
евро, сочат данните на Евростат. За 10 години, в сравнение с 2015 година, най-ниското възнаграждение у нас се е
повишило с малко под 12 процента. Към 1 януари 2025 година общо 22 от всички ... 

Медия: Янтра днес

Заглавие: "Няма хора в България…" Търсят се 200 000 работници за летния сезон
Дата: 07.02.2025 12:05
Медия: Рикошет

Заглавие: Христина Христова: Не може инженерът и чистачката да получават еднакви заплати
Дата: 07.02.2025 12:03
Медия: Филтър

Заглавие: От какви реформи има нужда образованието у нас
Дата: 07.02.2025 11:25
Медия: Мениджър

Заглавие: Глад за сервитьори и камериерки: Липсват 200 000 работници за летния сезон на морето
Дата: 07.02.2025 10:33
Медия: Днес News

Заглавие: Българинът е с най-ниска минимална заплата в ЕС през януари
Дата: 07.02.2025 10:33
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: ВМРО: Крадат ни! Внасяме в МС и НС закон срещу спекулата!
Дата: 07.02.2025 12:14
Медия: Епицентър

https://www.rikoshet.org/nyama-hora-v-balgariya-tarsyat-se-200-000-rabotniczi-za-letniya-sezon/
https://filternews.bg/hristina-hristova-ne-mozhe-inzhenerat-i-chistachkata-da-poluchavat-ednakvi-zaplati/
https://manager.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/ot-kakvi-reformi-ima-nuzda-obrazovanieto-u-nas
https://dnesnews.bg/2025/02/%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D0%B4-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D0%B5%D1%80%D0%B2%D0%B8%D1%82%D1%8C%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D0%B8-%D0%BA%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%B5%D1%80%D0%BA%D0%B8-%D0%BB%D0%B8%D0%BF%D1%81%D0%B2/
https://www.flashnews.bg/balgarinat-e-s-naj-niska-minimalna-zaplata-v-es-prez-yanuari/
https://epicenter.bg/article/VMRO--Kradat-ni--Vnasyame-v-MS-i-NS-zakon-sreshtu-spekulata-/376156/2/0


ОПГ-то между държавата, парламента и големите търговски веригите трябва да спре, смятат войводитеКратък
сравнителен анализ на публичните данни показва, че съществува организирана престъпна група (ОПГ) между
държавата и големите търговски вериги, твърдят от ВМРО. "Когато пазаруваме от големите вериги, се оказва, че
парите ни се крадат не само от търговските вериги през високи цени, но и от държават... 

"Близо 36 000 чужди граждани от общо 79 държави са получили право да работят в България чрез различни
видове разрешителни режими през 2024 година. Те са с 10 000 души повече в сравнение с 2023 година", съобщи
пред БНР Атанаска Тодорова, главен експерт "Пазар на труда, миграция и мобилност" в КНСБ. Тя допълни, че най-
много разрешителни са получили граждани от Турция - повече от 8000: "Следвани от г... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Трябва да има таван на надценките на хранителни стоки. Тази теза застъпи министърът на труда и социалната
политика и кандидат за председател на БСП Борислав Гуцанов в студиото на bTV. Той изрази категорична
подкрепа за законопроекта, който парламентарната група на БСП – Обединена левица предлага в тази посока.
"Говорим за таван на надценките, не на цените", уточни той и даде пример: Един производи... 

Тази теза застъпи министърът на труда и социалната политика и кандидат за председател на БСП Борислав
Гуцанов в студиото на бТВ. Той изрази категорична подкрепа за законопроекта, който парламентарната група на
БСП – Обединена левица предлага в тази посока. "Говорим за таван на надценките, не на цените", уточни той и
даде пример: Един производител продава продукцията си за един лев, например, но ко... 

На 30 януари 2025 г. Германо-Българската индустриално-търговска камара (ГБИТК) отличи компаниите,
допринесли за развитието на българо-германските икономически отношения през 2024 г. Отличията се връчват за
21-а поредна година. 

Майсторите, които са го извършили, е необходимо да декларират доходите си от тази дейностАвтор: ДесантС
подаване на годишна данъчна декларация по чл. 50 от ЗДДФЛ гражданите и тази година могат да се възползват от
данъчното облекчение за ремонт и/или подобрения на собствено жилище за направените през 2024 г. плащания
за труд в общ размер до 2000 лв. Сумата, която може да бъде възстановена, е до 200... 

Заглавие: Близо 36 000 чужденци са получили правото да работят у нас през 2024 г.
Дата: 07.02.2025 12:16
Медия: Труд

Заглавие: МИНИСТЪР БОРИСЛАВ ГУЦАНОВ: НЯМА ДА ИМА НАМАЛЯВАНЕ НА СОЦИАЛНИ ПЛАЩАНИЯ, НЯМА ДА
ИМА ВДИГАНЕ НА ДАНЪЦИ!
Дата: 07.02.2025 08:58
Медия: 5GMedia

Заглавие: Борислав Гуцанов: Трябва да има таван на надценките на хранителни стоки
Дата: 07.02.2025 09:30
Медия: Нова Варна

Заглавие: ГБИТК връчи годишните награди за принос в развитието на българо-германските икономически
отношения
Дата: 07.02.2025 08:42
Медия: Industry Info

Заглавие: НАП възстановява до 200 лв. данък след домашен ремонт
Дата: 07.02.2025 11:32
Медия: Вестник Десант

Заглавие: Как парите на американския данъкоплатец финансират левичарската глобалистка пропаганда в
България
Дата: 07.02.2025 11:24
Медия: Епицентър

https://trud.bg/a/articles/%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%BE-36-000-%D1%87%D1%83%D0%B6%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D1%86%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D1%83%D1%87%D0%B8%D0%BB%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%B4%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D1%8F%D1%82-%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%81-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-2024-%D0%B3
https://5gmedia.bg/42759/ministr-borislav-gucanov-nyama-da-ima-namalyavane-na-socialni-plashchaniya-nyama-da-ima-vdigane-na-danci
https://novavarna.net/2025/02/07/%D0%B1%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%B2-%D0%B3%D1%83%D1%86%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D1%82%D1%80%D1%8F%D0%B1%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD-%D0%BD/
https://industryinfo.bg/article/34358-gbitk-vrachi-godishnite-nagradi-za-prinos-v-razvitieto-na-balgaro-germanskite-ikonomicheski-otnosheniia
https://www.desant.net/show-news/61905
https://epicenter.bg/article/Kak-parite-na-amerikanskiya-danakoplatets-finansirat-lyavata-propaganda-v-Balgariya/376145/11/0


Медийната операция на "Америка за България" фанкционира като политически апарат, финансирайки НПО-та,
групи за правосъден активизъм, медии и т. нар. "антикорупционни инициативи"Брайън Лайб, Георги Харизанов
NEWSMAX След падането на комунизма през 1989 година Съединените Щати стартират няколко инициативи за
взаимопомощ, с които да подпомогнат прехода на Източна Европа към демокрация и пазарна иконо... 

Въможен ли е бюджет за 2025 година с дефицит до 3% от брутния вътрешен продукт (БВП), без увеличаване на
данъци, без въвеждане на нови и без намаляване на разходите, свързани с важни инвестиционни,
структуроопределящи проекти, каквато заявка даде Министерство на финансите. Според икономиста Кольо
Парамов страната в момента се намира в "режим на пауза". Той посочи, че всички, извън прякото управлен... 

Продължава бойкотът на магазините в Хърватия заради високите цени на хранителните продукти, предава
хърватската информационна агенция HINA. Днес се очаква в страната да влезе в сила правителствена заповед,
която да сложи таван на цената на още 40 продукта. Междувременно призивите за бойкот на магазините в други
балкански държави продължават. КЛЮЧОВИ ФАКТИ В петък започва нов двудневен бойкот на м... 

В Наказателния кодекс ще се предложат промени за състав на престъпление за всичко изброено, обяви Костадин
Ангелов Шефът на здравната комисия в парламента Костадин Ангелов обяви на брифинг в НС, че ГЕРБ официално
внасят два законопроекта, свързани с пълната забрана на употреба и продажба на вейпове, както и
забраняването на енергийни напитки за непълнолетни. Бившият министър на здравеопазването в ... 

"Продължаваме промяната – Демократична България" поискаха от Конституционния съд да се произнесе по
отношение мандатите на органи, които са освободени предсрочно, противозаконно или противоконституционно.
Въпреки че уточниха, че става дума за принципно искане за тълкувателно решение, от коалицията дадоха за
пример казуса с управителя на Здравната каса, който миналата година беше освободен предсроч... 

Преди това получи високите признания "Банка на годината" и "Банка на годината в Европа" на The
BankerПрестижното издание IFR (International Financing Review) присъди на УниКредит приза Банка на годината
2024 и Кредитор за регион ЕМЕА в тазгодишното издание на своите награди. Победителите бяха обявени на
ifre.com на 5 февруари и в посветения на наградите раздел IFR Awards. Самите отличия ще бъдат в... 

Обсъжданите правителствени мерки за повече постъпления обаче вече търпят критики от икономистиБюджет
2025 17:40 Публични финанси Транспортното министерство откри 700 млн. лв. неразплатени задължения

Заглавие: Режимът на пауза за кабинета трябва да прекъсне
Дата: 07.02.2025 10:56
Медия: Радио Пловдив

Заглавие: Бойкотът на магазините на Балканите продължава
Дата: 07.02.2025 10:34
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Пълна забрана на вейповете и енергийните напитки за деца - ГЕРБ внася два закона
Дата: 07.02.2025 11:31
Медия: 168 часа

Заглавие: ПП-ДБ: КС да се произнесе за мандатите на органи, освободени предсрочно
Дата: 07.02.2025 11:09
Медия: Novini.site

Заглавие: УниКредит получи наградата Банка на годината 2024 на IFR
Дата: 07.02.2025 12:19
Медия: BGlobal

Заглавие: "Има потенциал": Кабинетът залага на изсветлената икономика и Шенген да запълнят бюджета
Дата: 07.02.2025 12:16
Медия: Economic

https://bnr.bg/plovdiv/post/102112472/rejimat-na-pauza-za-pravitelstvoto-trabva-da-prekasne
https://forbesbulgaria.com/2025/02/07/bojkotat-na-magazinite-na-balkanite-prodalzhava/
https://www.168chasa.bg/article/19868864
https://novini.site/%D0%BF%D0%BF-%D0%B4%D0%B1-%D0%BA%D1%81-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD/
https://bglobal.bg/112358-unikredit-poluchi-nagradata-banka-na
https://www.economic.bg/bg/a/view/kabinetyt-zalaga-na-izsvetlenata-ikonomika-i-shengen-da-zapylnjat-budjeta


Публични финанси "Експертите в МФ са в стрес": Неразплатените разходи за 2024 г. скочиха до 4 млрд. лв. Има
потенциал за увеличаване на приходите в бюджета. Това може да стане чрез изсветляване на сива... 
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